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 KF § 125   DNR: KF.2010.203  

 
 

Ändrat sammanträde  

Kommunfullmäktiges ordförande meddelar, att presidiet beslutat att 
fullmäktiges oktobersammanträde utgår. Oktobermötet skulle vara ett 
temasammanträde, men då nya fullmäktige tillträder i november är det 
lämpligare att lägga ett temasammanträde senare. 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL3 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 126   DNR: KF.2010.31  

 
 

Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort 

Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till 
samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för 
kännedom. 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KF § 127   DNR: KF.2010.32  

 
 

Allmänhetens frågestund    

Inga frågor ställdes. 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KF § 128   DNR: KU.2009.286  

 
 

Revidering av myndighetsnämndens reglemente angående 
ajourhållning av lägenhetsregister   
Regeringen har beslutat att lägenhetsregistret är upprättat för Högsby 
Kommun den 1 mars 2010. Det innebär att kommunen blir ansvarig för 
ajourhållningen av registret. I korthet betyder detta att Lantmäteriet har lagt 
upp registret i samarbete med fastighetsägarna och fastställt 
lägenhetsnummer gällande samtliga flerbostadshus samt småhus med flera 
lägenheter. Det som återstår är 29 st fastigheter som Lantmäteriet ej har 
kunnat slutföra på grund av att uppgifterna inte kommit in eller 
fastighetsägare som ej har kunnats nå och dessa får kommunen överta och 
arbeta vidare med för att registret skall bli komplett. Sedan blir inte 
arbetsinsatsen särskilt stor eftersom det bara gäller nyregistrering av 
lägenhetsnummer vid nybyggnad av flerbostadshus samt förändringar i 
lägenhetsbeståndet som delning av lägenheter samt ihopslagning av 
lägenheter mm. 

Kommunfullmäktige skall tilldela en nämnd uppgiften att hantera ärenden 
enligt 10-11 §§ och dels registrera ändringar och kompletteringar i registret 
13 § lagen om lägenhetsregister (2006:378). Beslut enligt 10 § och 11 § 1 
stycket får inte överklagas (25 § lagen om lägenhetsregister). Observera att 
10 § endast gäller belägenhetsadresser till bostäder. Beslut om övriga 
belägenhetsadresser kan överklagas med laglighetsprövning. 

Fastställande av belägenhetsadress och lägenhetsnummer är myndighetsutövning.  

Kommunledningsutskottets förslag 
att delegera ajourhållandet av lägenhetsregistret till Myndighetsnämnden. 

Kommunstyrelsens förslag 
Ajourhållandet av lägenhetsregistret delegeras till Myndighetsnämnden. 
_____ 
 
Kommunchefen informerar om att myndighetsnämndens reglemente måste 
revideras i och med att kommunen tar över ansvaret för ajourhållning av 
lägenhetsregistret. 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ajourhållandet av lägenhetsregistret delegeras till Myndighetsnämnden. 

Myndighetsnämndens reglemente revideras enligt ovanstående förslag. 
_____ 
 
Beslutsexpediering 
 Myndighetsnämnden 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KF § 129   DNR: KU.2009.309  

 
 

Upphävande av kommunfullmäktiges beslut angående bidrag till 
vägföreningar  

Utökat delegation för utskotten  
Kommunledningsutskottet beslutade 2009-12-18, § 165, att ge 
kommunchefen i uppdrag att gå igenom tidigare dagordningar och ge 
förslag på förändringar i samtliga utskotts nuvarande delegation. 
 
Sociala utskottet meddelar i beslut 2010-04-19, § 7 att inga förslag till 
utökning av delegation från kommunstyrelsen finns. 
 
Utbildningsutskottet meddelar i beslut 2010-04-122, § 5 att inga förslag till 
utökning av delegation från kommunstyrelsen finns. 
 
Tekniska utskottet föreslår i förslag 2010-02-17, § 19, följande förändringar: 
1) Bidrag till vägföreningar 
Kommunfullmäktige beslutade, 2001-09-27 § 128, följande:  
”Framställan om kommunalt bidrag görs till kommunfullmäktige genom 
verksamhetsansvarig kommunal nämnd.” 
 
Kommunfullmäktige bör upphäva detta beslut. I delegationsordningen är 
detta delegerat till verksamhetschefen för hård sektor (8.2). 
 
2) Investeringsbudget 
Kommunstyrelsen bör delegera hanteringen av de löpande 
investeringsbudgetarna till utskotten. 

Tekniska utskottets förslag 
Kommunfullmäktige upphäver delar av beslut, 2001-09-27 § 128: 
”Framställan om kommunalt bidrag görs till kommunfullmäktige genom 
verksamhetsansvarig kommunal nämnd.” 

Delegationsordningen kompletteras med att utskotten får ansvar för 
fördelning av potterna för löpande investeringar 

Kommunledningsutskottets förslag 
Ny punkt under 4. Ekonomi 
4.6 Fördelning av potterna för löpande investeringar delegeras från 
kommunstyrelsen till utskotten 

Ny punkt under 5. Administrativa åtgärder 
5.17  Kommunchefen får delegation på att avge samrådssynpunkter på 
detaljplaner 

Förändring av punkt under 6. Upphandling 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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KF § 129   DNR: KU.2009.309 
 
6.1 Godkännande av avtal efter gemensam upphandling gjord vid 
Regionförbundet i Kalmar län, Inköpskontoret i något av Kalmar läns 
kommuner eller Kommentus/VHS Ekonomiansvarig. 
 

 Ändras till: 
6.1 Godkännande av avtal efter gemensam upphandling gjord vid 
Regionförbundet i Kalmar län, Inköpskontoret i något av kommuner i 
regionen eller Kommentus/VHS/Allego. 

6.3 Medverkan i upphandlingar upp till 40 basbelopp delegeras till 
kommunchefen 

Ändras till: 
6.3 Medverkan i upphandlingar upp till 40 basbelopp delegeras till 
ekonomiansvarig. 

Efter ett yrkande att basbeloppet sänks från 40 till 30 basbelopp i punkt 6.3, 
beslutade kommunstyrelsen 2010-05-18, § 103, att återremittera ärendet till 
kommunledningsutskottet för ytterligare beredning.  
_____ 

Ekonomiansvarige redovisar följande:  

Prisbasbeloppet för 2010 uppgår till 42 400 kr. 

20 basbelopp motsvarar 848 000 kr
30 basbelopp motsvarar 1 272 000 kr
40 basbelopp motsvarar 1 696 000 kr  

Under 2009 anmälde Högsby kommun deltagande till tio upphandlingar i 
samverkan med Allego Konsult, VHS, Kammarkollegiet samt andra 
kommuner i regionen. Av dessa upphandlingar fattades beslut om 
medverkan i två fall av kommunstyrelsen.  

Av resterande åtta upphandlingar hamnar samtliga under 40 basbelopp, sju 
av dessa ligger under 30 basbelopp och fem av dessa ligger under 20 
basbelopp. Att förändra nivå från 40 basbelopp till 30 basbelopp beräknas 
inte utgöra någon större förändring i antalet upphandlingar per år som måste 
beslutas av kommunstyrelsen, vilket det däremot kan komma att göra vid en 
förändring till 20 basbelopp.  

Antalet upphandlingar och storleken på dessa varierar mellan åren men detta 
är en lite fingervisning om hur den årliga mängden ser ut. 

Ny punkt under 6, Upphandling 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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KF § 129   DNR: KU.2009.309 
 
6.4 Beslut om genomförande av upphandling inom den egna organisationen 
upp till 30 basbelopp delegeras till ekonomiansvarig. 
 

 Förslag till beslut 
Medverkan i upphandlingar upp till 30 basbelopp delegeras till 
ekonomiansvarig. 
 
Beslut om genomförande av upphandling inom den egna organisationen upp 
till 30 basbelopp delegeras till ekonomiansvarig. 
_____ 
 
Kjell Front (C) föreslår att i punkt 6.3 minskas summan för medverkan i 
upphandlingar till 20 basbelopp. Front vill att kommunen själv gör fler 
mindre lokala upphandlingar och inte deltar i så många av de stora 
gemensamma upphandlingarna.  

Kommunledningsutskottets förslag 
Samtliga förändringar av delegationsordningen enligt upprättat förslag, 
godkännes. 

Dessutom godkännes den föreslagna nya punkten 6.4, innebärande: Beslut 
om genomförande av upphandling inom den egna organisationen upp till 30 
basbelopp delegeras till ekonomiansvarig. 
_____ 

Yrkande 
Kjell Front (C) yrkar att summan i punkt 6.3 sänks till 20 basbelopp. 

Gunilla Schollin-Borg (MP) yrkar att punkt 5.17 förtydligas så att det 
framgår att det är kommunstyrelsen som yttrar sig över större planer.  

Propositionsordning 
Ordföranden ställer Kjell Fronts yrkande mot kommunledningsutskottets 
förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller kommunledningsutskottets 
förslag. 

Kommunstyrelsens förslag 
Tekniska utskottets förslag till förändringar bifalles innebärande att 
kommunfullmäktige upphäver delar av beslut, 2001-09-27 § 128: 
”Framställan om kommunalt bidrag görs till kommunfullmäktige genom 
verksamhetsansvarig kommunal nämnd.” 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 

  
Tekniska utskottets förslag till förändringar bifalles innebärande att 
kommunfullmäktige upphäver delar av beslut, 2001-09-27 § 128:  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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”Framställan om kommunalt bidrag görs till kommunfullmäktige genom 
verksamhetsansvarig kommunal nämnd.” 
 
 
Beslutsexpediering 
 TU   

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KF § 130   DNR: KIT.2006.187  

 
 

Antagande av policy för IT-Säkerhet    
Kommunfullmäktige antog 2006-06-13 §126 IT-säkerhetspolicy Högsby 
kommun och godkände tillsättande av arbetsgrupp för att införa de rutiner 
som denna policy krävde. Detta arbete pågår fortfarande, både i form av den 
arbetsgrupp (IT-rådet) som etablerats lokalt och genom samverkan via 
gemensam Informationssäkerhets-samordnare i länet. Detta ärende fungerar 
som en statusrapport samt beslut kring revidering av antagen IT-
säkerhetspolicy 2006-06-13 och antagande av nya säkerhetsinstruktioner.  
 
Statusrapport kring Informationssäkerhetsarbetet: 
Alla IT-system har inventerats och ingår i en förteckning. Förvaltnings-
ledningen har prioriterat 5 IT-system av dessa med utgångspunkt från 
system som kan påverka liv och hälsa och som behövs för att nå omvärlden. 
Aktuella IT-system: serverhall, stödsystem inom Vård och omsorg, 
överförmynderi och övervakningssystem för vatten och avlopp. Kring dessa 
system kommer djupare analys av vilka säkerhetsåtgärder och rutiner som 
behöver finnas för att erhålla en lagom nivå för informationssäkerhet. 
Gemensam metod i länet kommer att  nyttjats för detta arbete. Framtagning 
av informations-material/utbildning för att öka informationsmedvetandet 
hos all personal pågår. Broschyren ”Viktig info om känslig info” är ett led i 
detta samt rutiner enligt Informationssäkerhetsinstruktioner som ligger som 
underlag inför beslut. 
 
Måluppfyllelse 
Förslaget överensstämmer med målen i antagen IT-strategi för Högsby 
kommun. 
_____ 

Kommunledningsutskottets förslag 
Befintlig IT-säkerhetspolicy Högsby kommun, antagen 2006-06-13, § 126, 
revideras och ersätts av Informationssäkerhetspolicy Högsby kommun 
dessutom antas tillhörande Informationssäkerhetsinstruktioner Infosäk F, 
Infosäk A och broschyr ”Viktig info om känslig info” som stöd till det 
fortsatta arbetet för att höja nivån på Informationssäkerhet, enligt IT-
strategens förslag. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag 
Befintlig IT-säkerhetspolicy Högsby kommun, antagen 2006-06-13, § 126, 
revideras och ersätts av Informationssäkerhetspolicy Högsby kommun. 
 
 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Befintlig IT-säkerhetspolicy Högsby kommun, antagen 2006-06-13, § 126, 
revideras och ersätts av Informationssäkerhetspolicy Högsby kommun. 
 
 
 

 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Bubblan   
Maria 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KF § 131   DNR: UU.2010.9  

 
 

Utbetalning av föreningarnas drift- och anläggningsbidrag   
Emåalliansens föreningar inkom 2010-03-06 med en skrivelse som påtalade 
att kommunens utbetalning av drift- och anläggningsbidrag släpar med två 
år. Detta orsakar problem för föreningarna då de får förskottera sina 
kostnader. 
 
Utbildningsutskottet föreslog 2010-04-22 att driftsbudget 2010 skulle 
tillföras en miljon kronor så att dubbla utbetalningar skulle kunna göras. 
 
Kommunstyrelsen återremmitterar ärendet 2010-05-18.  
Utbildningsutskottet får i uppdrag att arbeta fram tydliga rutiner för 
utbetalning av drift- och anläggningsbidrag. 
 
Bidrag regleras i dokumentet Bestämmelser för kommunala bidrag till 
organisationer verksamma inom Högsby kommun. Totalt utbetalas 
1 843 647 kronor. Det största bidraget är benämnt Bidrag till föreningar 
976 930 kronor. Detta består av tre delar. Verksamhetsbidrag och 
anläggningsbidrag som bygger på schabloner. Den tredje delen är 
driftbidrag som är 75% av föreningarnas fasta driftskostnader. 
 
Den grundläggande frågan som väckts i skrivelsen från Emåalliansens 
föreningar är hur man ska se på Bidrag till föreningar. Antingen är det ett 
årligt bidrag som grundar sig på situationen i föreningen ett och ett halvt år 
tidigare. Eller är det ett bidrag som föreningen har rätt till under pågående 
verksamhetsår och själv får ligga ute med pengarna tills kommunen gör 
utbetalningen ett och ett halvt år senare. 
 
FÖRSLAG 1 
Tiden för ansökan fastställs till 31 augusti. 
Tid för utbetalning fastställs till senast 15 februari nästkommande år. 
 
Liten förändring från nuvarande situation. Bidrag till föreningar fortsätter 
att betalas ut med drygt ett års eftersläpning. 
 
FÖRSLAG 2 
För att tillmötesgå föreningarna utbetalas både 2009 och 2010 års stöd till 
föreningar 2011. Därefter ändras tiderna så att  
Tiden för ansökan fastställs till 1 maj. 
Tid för utbetalning fastställs till 1 juli. 
 
2011 års budget tillförs 976 930 kronor. Bidrag till föreningar kommer att 
betalas ut nästkommande år. Föreningarna får full kostnadstäckning. 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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FÖRSLAG 3 
För att delvis tillmötesgå föreningarna görs en förhöjd utbetalning 2010. 
Den ökade utbetalningen görs så att driftskostnaden på 75% täcks för två år. 
2010 års utbetalning var 560 003 kronor och avsåg verksamhetsåret 2008. 
 

 Därefter ändras tiderna så att  
Tiden för ansökan fastställs till 1 maj. 
Tid för utbetalning fastställs till 1 juli. 
 
2010 års budget tillförs 560 000  kronor. Bidrag till föreningarna kommer 
att betalas ut nästkommande år. Föreningarna mister verksamhetsbidrag 
och anläggningsbidrag ett år, men får full kostnadstäckning för sina fasta 
driftskostnader. 
 
FÖRSLAG 4 
Bidrag till föreningar betalas inte ut för verksamhetsår 2009. Istället 
beräknas bidrag till föreningar för verksamhetsår 2010. För verksamhetsår 
2009 bedöms totalen av de fasta driftskostnaderna vara lika höga som 
föregående år. 
Därefter ändras tiderna så att  
Tiden för ansökan fastställs till 1 maj. 
Tid för utbetalning fastställs till 1 juli. 
 
Bidrag till föreningarna kommer att betalas ut nästkommande år. 
Föreningarna mister verksamhetsbidrag, anläggningsbidrag och driftbidrag 
ett år. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet förordar förslag 3. 2010 års budget tillförs 560 000  
kronor. Bidrag till föreningarna kommer att betalas ut nästkommande år. 
Föreningarna mister verksamhetsbidrag och anläggningsbidrag ett år, men 
får full kostnadstäckning för sina fasta driftskostnader. 
 
Dessutom föreslår utbildningsutskottet att en revidering av Bestämmelser 
för kommunala bidrag till organisationer verksamma inom Högsby kommun 
genomförs.  
_____ 

Yrkande 
Folke Karlsson (S) yrkar att för 2009 års bidrag lämnas ansökan in senast 
15/9. Driftsbidraget på 75% betalas ut 2010. 2011 års verksamhetsbidrag 
samt anläggningsbidrag för 2009 betalas ut 15/2 2011. Bidrag för 2010 års 
ansökan och även fortsättningsvis, inlämnas senast 1/5 och betalas ut senast 
15/6.  

Kommunstyrelsens förslag 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL14 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 

KF § 131   DNR: UU.2010.9 
2010 års budget tillförs 977 000 kr som ett extra bidrag till föreningarna. 
Utbetalning sker innevarande år. 
 
Framtida utbetalningar av föreningsbidrag avser det verksamhetsår när 
utbetalning sker.  

  
 Bidraget beräknas utifrån föreningarnas ekonomiska redovisningar för 
föregående år.  
 
Ansökningarna från föreningarna skall redovisas till kommunen senast 1/5 
och utbetalning skall ske senast 30/6. 
 
Finansiering sker genom kommunens rörelsekapital. 
 
_____ 
Yrkande 
 
Helene Danielsson (KD) yrkar att andra och tredje stycket i kommunstyrelsens 
förslag slås ihop enligt följande: ”Framtida utbetalningar av föreningsbidrag 
avser det verksamhetsår när utbetalning sker och. bidraget beräknas utifrån 
föreningarnas ekonomiska redovisningar för föregående år.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
2010 års budget tillförs 977 000 kr som ett extra bidrag till föreningarna. 
Utbetalning sker innevarande år. 
 
Framtida utbetalningar av föreningsbidrag avser det verksamhetsår när 
utbetalning sker och. bidraget beräknas utifrån föreningarnas ekonomiska 
redovisningar för föregående år.  
 
Ansökningarna från föreningarna skall redovisas till kommunen senast 1/5 
och utbetalning skall ske senast 30/6. 
 
Finansiering sker genom kommunens rörelsekapital. 

Helene Danielssons yrkande bifalles. 
_____ 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 UU   
Christina Dahlén 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tillgänglighetsplan, Högsby kommun  
 
Information gavs av Stellan Lindeberg och Roger Lind om den upprättade 
tillgänglighetsplanen för Högsby kommun. Tillgänglighetsplanen avser 
enkelt avhjälpta hinder i befintlig bebyggelse. Syftet med den är att: 

• förbättra tillgängligheten och användbarheten för funktionshindrade 

• informera fastighetsägare och invånare i Högsby kommun om 
tillgänglighetsbegreppet. 

• förtydliga tillgänglighetsaspekten i den fysiska planeringen. 

• hitta lösningar som ger en enhetlig utformning. 

• utgöra underlag för inventering och åtgärdsprogram. 
 

Tekniska utskottets beslut 
Informationen godkännes och tillgänglighetsplanen skickas vidare till 
kommunstyrelsen för antagande. 
_____ 
 
Miljöarbetare Roger Lind presenterar upprättad tillgänglighetsplan för 
Högsby kommun. 

Kommunstyrelsens förslag 
  

Tillgänglighetsplan för Högsby kommun antages. 
 
500 000 kr avsätts för att åtgärda steg 1, 2 och 3 i enlighet med förslag till 
handlingsplan. 
 
Finansiering sker via kommunens rörelsekapital. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Helene Danielsson (KD) yrkar att en arbetsgrupp tillsätts, där 
handikapporganisationerna är involverade, som fortsätter arbetet med att 
göra Högsby kommun så tillgänglig som möjligt. 
 
Propositionsordning 
 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Helene 
Danielssons (KD) tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige 
bifaller dessa. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL16 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
KF § 132   DNR: TU.2010.58 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Tillgänglighetsplan för Högsby kommun antages. 
 
500 000 kr avsätts för att åtgärda steg 1, 2 och 3 i enlighet med förslag till 
handlingsplan. 
 
Finansiering sker via kommunens rörelsekapital. 

Helene Danielssons (KD) tilläggsyrkande bifalles. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Stellan Lindeberg   
Anders Johansson 
Tekniska 
Ekonomi 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL17 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 133   DNR: KU.2010.73  

 
 
Svar på motion ang uthyrning av bostäder till studenter samt satsning 
på kommunikationer   
 
Motion har inkommit från Vänsterpartiet, Tommy Palmgren, avseende 
tillskapandet av boende för studenter i Högsby, förbättrade 
kommunikationer helger och kväller till och från Högsby kommun samt 
förändrat taxesystem inom kollektivtrafiken. 
 
Beslutsunderlag 
Avseende tillskapande av boende för studenter från Linnéuniversitetet bör 
detta utredas av det kommunala bostadsbolaget, HBAB. 

Arbetet med att tillskapa förbättrade kommunikationer till och från Högsby 
kommun är en ständigt pågående process. Högsby kommun kan inte i någon 
större grad direkt påverka satsningar inom infrastruktur/kommunikationer i 
regionen. Dock sker en löpande diskussion med bl.a. Regionförbundet i 
dessa frågor. Utöver detta har Kommunstyrelsen i maj 2010 föreslaget 
kommunfullmäktige att avsätta 100 tkr för att göra en gemensam satsning på 
infrastruktur/kommunikationsfrågorna med specifikt fokus på 
stångådalsbanan.  

Avseende förbättrade kommunikationer på kvällar och helger samt 
förändrad taxa bör detta utredas av Kalmar länstrafik AB.  

Kommunledningsutskottets förslag 
Förslaget avseende tillskapande av boende för studenter från 
Linnéuniversitetet skickas över till Högsby Bostads AB för eventuell 
handläggning. 
 
Förslaget att tillskapa förbättrade kommunikationer till och från Högsby 
kommun samt  förändrad taxa, överlämnas till Kalmar Läns Trafik.  
 
Motionen anses därmed besvarad.  
_____ 

Kommunstyrelsens förslag 
Enligt kommunledningsutskottets förslag. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Förslaget avseende tillskapande av boende för studenter från 
Linnéuniversitetet skickas över till Högsby Bostads AB för eventuell 
handläggning. 
 
Förslaget att tillskapa förbättrade kommunikationer till och från Högsby 
kommun samt  förändrad taxa, överlämnas till Kalmar Läns Trafik.  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL18 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
KF § 133   DNR: KU.2010.73 
 
Motionen anses därmed besvarad.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL19 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 134   DNR: KF.2010.39  

 
 

Ekonomisk omvärldsanalys  

Kommunchefen redovisar jämförelsetal för Högsby och liknande kommuner 
baserade på verksamhetsåret 2009. På årsbasis har kommunen förlorat 71 
invånare. I budgeten är prognosen 50 personer per år. Förmögenheten har 
förbättrats något. Investeringarna har klart understigit jämförbara 
kommuner. Avskrivningar per invånare har ökat. Självfinansieringsgraden 
via taxor och avgifter ligger högre än jämförbara kommuner. 
Resultatprognos per sista juli visar ett positivt resultat på 10 mkr. 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 
_____ 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL20 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 135   DNR: UU.2008.18  

 
 

LUPP-Lokal uppföljning av ungdomspolitiken    

Anders Johansson redovisar rapport om Lokal uppföljning av 
ungdomspolitiken (LUPP). Rapporten är genomförd av Mats Trondman, 
Linnéuniversitetet. Den handlar om ungas villkor och ungdomspolitikens 
möjligheter i Kalmar län. 4200 ungdomar har besvarat frågor i kommunerna 
i Kalmar län. Ungdomarna har delats in i tre grupper: 

 

- elever i åk 8 

- unga vuxna, åk 2 gymnasiet 

- vuxna unga, 19-25 år. 

2000 av eleverna i åk 8, 1800 i åk 2 gymnasiet samt 200 vuxna unga 
besvarande enkäten. 
 
Vilka skillnader finns det mellan de tre grupperna? Hur ska man i länet göra 
så att de får sin röst hörd? Utredaren föreslår att en arbetsgrupp tillsätts med 
politiker, förvaltningschefer och ungdomar. 
 
Lärarpersonal, samhällsföreningar och ledningsgrupp har fått informationen. 
Arbetet kommer att fortsätta för att sedan delges utbildningsutskottet och 
kommunstyrelsen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL21 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 136   DNR: KU.2010.158  

 
 

Avsägelse som ledamot i HEAB, Christer Langner  

Christer Langner avsäger sig sitt uppdrag som styrelseledamot i Högsby 
Energi AB 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Christer Langner entledigas från sitt uppdrag som styrelseledamot i Högsby 
Energi AB. 

Valberedningen får i uppdrag att lämna förslag på ny styrelseledamot till 
nästa bolagsstämma. 

 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
  Christer Langner  
Högsby Energi AB 
Valberedningen 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL22 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 137   DNR: KU.2010.144  

 
 

Medborgarförslag angående trafikhinder på Kyrkogatan i Högsby  

Lars Blomdahl har lämnat ett medborgarförslag angående trafikhindren på 
Kyrkogatan i Högsby. Förslaget är att trettioskylta hela Kyrkogatan vid 
Statoil vid infarten från Växjövägen. Ett annat alternativ vore att ta bort 
cementklumparna och behålla 50-skyltningen. Blomdahl föreslår att 
betongklumparna behålls men att Kyrkogatan 30-skyltas helt från Statoil till 
Misteln. Ringvägen med flera bigator bör ingå i en utvidgad 30-
begränsningszon. 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till kommunstyrelsen. 

 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 KS   
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 138   DNR: KU.2010.187  

 
 

Medborgarförslag ang växthuseffekten  

Solvig Enerström, Fagerhult, har lämnat in ett medborgarförslag angående 
att minska växthuseffekten. 
 
Förslaget är att samlas/träffas/ha trevligt/klimatprata och plantera skog, t ex 
2 träd/medborgare på lämpligt ställe (kanske på någon skogsägares 
kalhygge/vindfälle) så fotosyntesens CO2-upptag ur atmosfären lagrar in 
CO2 i veden. Gamla träd tar inte upp så mycket CO2. Eventuellt 2 
träd/medborgare och år i Högsby kommun. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till kommunstyrelsen. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
  KS  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL24 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 139   DNR: KU.2010.147  

 
 

Besvarande av enkel fråga angående Skolverkets inspektion  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-16 frågade Nedzad 
Talovic(S) utbildningsutskottets ordförande Lars-Magnus Ek, med 
anledning av det resultat som Skolinspektionens rapporter visat rörande 
skolorna i kommunen, om utbildningsutskottet kände till att de planer som 
skulle upprättas inte var klara. Han frågade också vilken tid rektorerna har 
på sig för att upprätta dessa planer. 
 
Lars-Magnus Ek (C) svarar att likabehandlingsplaner finns upprättade. Till 
viss del är de upprättade i enlighet med författningen. Kritiken 
Skolinspektionen riktat är i huvudsak att det saknas redogörelse för vilka 
åtgärder som utifrån en kartläggning skolan planerar att genomföra det 
kommande året. Det saknas även en redogörelse för hur föregående års 
planerade åtgärder genomfördes. Redogörelse för åtgärder ska lämnas till 
Skolinspektionen senast 2010-12-16. 

Frågan är därmed besvarad. 
 
 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 140   DNR: KU.2010.148  

 
 

Besvarande av enkel fråga angående plantering  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-16 frågade Mikael 
Jonnerby(C) tekniska utskottets ordförande Roland Waern vad som ska 
planteras vid utfarten vid Preem-macken. 
 

Roland Waern svarar att en marktäckande ros kommer att planteras där 
under hösten. 
 
Mikael Jonnerby är inte nöjd med svaret utan vill förtydliga frågan att även 
omfatta plantering längs hela Järnvägsgatan. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Roland Waern   
Mikael Jonnerby 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 141   DNR: KU.2010.149  

 
 

Besvarande av enkel fråga angående vandringsleden  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-16 frågade Gunilla 
Schollin-Borg(MP) utbildningsutskottets ordförande Lars-Magnus Ek varför 
vissa etapper är så dåligt utmärkta på kartorna till vandringsleden  
 
Lars-Magnus Ek (C) besvarar frågan. Nytt kartmaterial togs fram 2009 där 
etapperna är utmätta och märkta på ett bra sätt. 

Frågan är därmed besvarad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
  Gunilla Schollin-Borg  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL27 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 142   DNR: KU.2010.150  

 
 

Besvarande av enkel fråga angående Kafferosteriet  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-16 frågade Mikael 
Jonnerby(C) tekniska utskottets ordförande Roland Waern om det är 
frysskador i lokalerna där ”Kafferosteriet” hade sin verksamhet. 
 

Roland Waern svarar att det är frysskador i lokalen. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Mikael Jonnerby   
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL28 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 143   DNR: KU.2010.153  

 
 

Besvarande av enkel fråga angående Malen  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-16 frågade Solweig Ekh(S)  
tekniska utskottets ordförande Roland Waern var statyn Malen har tagit 
vägen. 
 

Roland Waern besvarar frågan. Malenstatyn finns på kommunförrådet. Den 
är oskadd och ska sättas upp på sin tidigare plats. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL29 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 144   DNR: KU.2010.154  

 
 

Besvarande av enkel fråga angående planteringar i kommunhusparken  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-14 frågade Solweig Ekh(S)  
tekniska utskottets ordförande Roland Waern varför det inte har planterats 
några blommor vid de platser i kommunhusparken som representerar 
kommunens vänorter Vörå, Finland och Berga, Katalonien. 
 

Roland Waern besvarar frågan. Inför Vöråbesöket planterades vita och blå 
blommor som symboliserade den finska flaggan. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL30 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 145   DNR: KU.2010.87  

 
 

Månadens fråga    

Kommunfullmäktiges ordförande redovisar augusti månads fråga. 
”Upplever du att kommunen har bra badplatser”? 
 
14 ja och 3 nej redovisas. 
 
September månads fråga är: ”Ska Högsby vara kvar som egen kommun”? 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 
_____ 
 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL31 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 146   DNR: KU.2010.205  

 
 

Enkel fråga angående luftkonditionering på äldreboendena  

Helene Danielsson (KD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande 
Ingemar Svanström och frågar om det finns luftkonditionering på 
kommunens äldreboenden och vill att en översyn genomförs till nästa år. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Ingemar Svanström   
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL32 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 147   DNR: KU.2010.206  

 
 

Enkel fråga angående SFI-undervisningen  

Birgitta Ryner (FP) vänder sig till utbildningsutskottets ordförande Lars-
Magnus Ek och frågar vilka personalresurser som finns i kommunen för 
SFI-undervisningen. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
  Lars-Magnus Ek  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL33 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 148   DNR: KU.2010.207  

 
 

Enkel fråga angående tillgänglighetsplanen/skyddsombud  

Nedzad Talovic (S) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström och frågar, i samband med att kommunfullmäktige har antagit 
tillgänglighetsplanen, om det finns skyddsombud på kommunens 
arbetsplatser. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutsexpediering 
 Ingemar Svanström   
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL34 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 149   DNR: KU.2010.208  

 
 

Enkel fråga angående Storgatan  

Gunnar Hult (LHK) vänder sig till tekniska utskottets ordförande Roland 
Waern och frågar vem det är som sköter underhållet av Storgatan. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Roland Waern 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL35 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 150   DNR: KU.2010.209  

 
 

Enkel fråga angående köp av fastighet  

Gunnar Hult (LHK) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström och frågar varför kommunen har köpt in Invidofastigheten. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Ingemar Svanström   

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL36 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 151   DNR: KU.2010.210  

 
 

Enkel fråga angående attraktivare kommun  

Gunnar Hult (LHK) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström och frågar hur man ska göra kommunen mer attraktiv så att 
barnfamiljer vill flytta hit. 
 
Frågan besvaras nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
 Ingemar Svanström   
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL37 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 152   DNR: KU.2010.211  

 
 

Enkel fråga angående barnomsorgen  

Gunnar Hult (LHK) vänder sig till utbildningsutskottets ordförande Lars-
Magnus Ek och frågar vilka regler som gäller för att få barnomsorg i 
kommunen. 
 
Frågan besvaras nästa gång. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
  Lars-Magnus Ek  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL38 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 153   DNR: KU.2010.212  

 
 

Enkel fråga angående konkurrenslagstiftningen  

Ewa Engdahl (C) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström och frågar om verksamheterna har redovisat effekterna av nya 
konkurrenslagstiftningen. Redovisningen skulle ske på kommunstyrelsens 
augustisammanträde. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström meddelar, att 
redovisningen kommer att ske till kommunstyrelsen i oktober eller 
december. 

Frågan är därmed besvarad. 
_____ 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KF § 154   DNR: KU.2010.213  

 
 

Enkel fråga angående järnvägsövergångarna   

Gunnar Hult (LHK) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström och frågar om om det inte går att göra något åt ojämnheterna på 
järnvägsövergången vid Järnvägsgatan. 
 
Ingemar Svanström svarar att det är fler av övergångarna som behöver 
åtgärdas och att han ska kontakta trafikverket. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexp 
Ingemar Svanström 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL40 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 
 KF § 155   DNR: KF.2010.42  

 
 

Interpellationer   

Inga interpellationer lämnades. 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 156   DNR: KF.2010.43  

 
 

Motioner   

Inga motioner lämnades. 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL42 (42) 
 
Kommunfullmäktige 2010-09-06  
 

 
 KF § 157    

 

Avslutning    

Kommunfullmäktiges ordförande Birger Svanström meddelar att dagens 
fullmäktigemöte är hans sista och tackar ledamöterna för deras värdefulla 
arbete.  
 
Kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande Solweig Ekh tackar Birger 
Svanström för hans engagerade arbete i kommunfullmäktige under alla år. 
 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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